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ΘΕΜΑ: «Προβληματική η απορρόφηση των οινοσταφύλων». 

 
Η απόφαση για την ένταξη στο πρόγραμμα «απόσταξη κρίσης» συμβάλει στην 
αποσυμφόρηση των αποθηκευτικών χώρων αλλά δεν διασφάλισε την απορρόφηση της 
φετινής παραγωγής αφήνοντας να το ρυθμίσει η αγορά. 
Αποτέλεσμα αυτής της επιλογής ήταν να μένουν αναπορρόφητες μεγάλες ποσότητες 
οινοσταφύλων και όσες απορροφούνται από τα οινοποιεία τιμολογούνται σε πολύ 
χαμηλές τιμές ή εντελώς «άτιμα». 
Η κατάσταση αυτή οφείλεται και στο γεγονός ότι οι συνεταιριστικές οργανώσεις αλλά 
και άλλες επιχειρήσεις που δεν χρηματοδοτήθηκαν για το σκοπό αυτό δεν έχουν την 
δυνατότητα να πληρώσουν τους παραγωγούς. 
Επειδή η αγροτική παραγωγή της Κρήτης και ιδιαίτερα του νομού Ηρακλείου έχουν 
πληγεί τα 3-4 τελευταία χρόνια από την μεγάλη μείωση του εισοδήματος των 
παραγωγών από το ελαιόλαδο και  
Επειδή οι παραγωγοί  έχουν ανάγκη τα εισοδήματα από τα οινοστάφυλα προκειμένου 
να έχουν τη δυνατότητα να συνεχίσουν την καλλιέργεια και 
Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 
-Έχετε την πολιτική βούληση να αναλάβετε πρωτοβουλίες και να διασφαλίσετε ότι θα 
απορροφηθεί η φετινή παραγωγή των οινοσταφύλων με αξιοπρεπείς τιμές; 
-Τι θα πράξετε με το αίτημα των Αγροτικών Συνεταιριστικών Οργανώσεων (ΑΣΟ) και 
των επιχειρήσεων για χρηματοδότηση προκειμένου να απορροφηθούν τα 
οινοστάφυλα; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου           

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1003

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/9/2020

Ώρα κατάθεσης:

12:20'




